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§37     Dnr KS 2023-412 
 
Fråga till Robert Beronius (L) från Anna Eneroth (C) avseende 
skolsituationen 
Beslut 
Kommunfullmäktige anser frågan besvarad. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Fråga från Anna Eneroth (C) till Robert Beronius (L) angående skolsituation.  
 
Beslutsunderlag 
 
Fråga till Robert Beronius (L) från Anna Eneroth (C) avseende skolsituation 

Beslutande sammanträde 
Robert Beronius (L) och Anna Eneroth (C) yttrar sig.  

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige anser frågan besvarad och finner att kommunfullmäktige 
beslutar i enlighet med förslaget. 
 
  
Paragrafen är justerad 

 



  

Stockholmsvägen 1, 761 43 Norrtälje 
                                                                                                                                                    Telefon:0176-12088 

norrtalje@centerpartiet.se | centern.nu 

Fråga till ordförande i barn - och skolnämnden Robert Beronius angående: 
Skolsituationen  
 
Vi står inför en i princip ohållbar skolsituation i Norrtälje stad. Vi har högstadieelever som inte 
vågar gå till skolan. Vi får höra om hot, stök och våld och nu senast om fyrverkerier inne i 
Rosalgsskolan.  
 
I förra veckan kunde vi läsa om Färsingaskolan i Sjöbo som har fått stänga på grund av hot och 
explosioner. 
 
Låt oss inte komma dit. 
 
Ni i styret har gjort flera viktiga insatser med elevcoacher, fler vuxna i skolan och ett samarbete 
med Trygg i Norrtälje kommun (TiNK)  
Men det förändrar inte det faktum att det går 200 elever mer än Roslagsskolans egentliga 
kapacitet. 
Det pyr en maktlöshet bland vårdnadshavare och elever som vädjar men nekas plats på andra 
skolor i staden på grund av platsbrist. 
 
En platsbrist som är teoretisk. För skolplatser kommer att finnas i praktiken. Att få veta att en ny 
skolplats väntar till hösten skulle kunna tända ett hopp för den elev som inte klarar sin skolgång 
under rådande omständigheter. 
 
Faktum är att kommunen har formulerat ett dåligt avtal. Där fokus var på vem som skulle driva 
skolan och inte att det ska startas en skola från höstterminen 2023. 
 
Fråga: 
Har barn – och skolnämndens ordförande gjort allt i sin makt för att starta en  
permanent kommunal skola i den nya skolbyggnaden på Estunavägen? 
 
 
 
För Centerpartiet  
 
 
Anna Eneroth C 
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